
2017 年 12 月 6 日的立法會會議   
鄺俊宇議員根據《中華人民共和國香港特別行政區基本法》  

第七十三條第 (五 )項及第七十三條第 (十 )項   
動議的議案  

 
 

議案措辭  
 
 

本會根據《中華人民共和國香港特別行政區基本法》第七十三條第

(五 )項及第七十三條第 (十 )項，傳召運輸及房屋局局長於 2018 年 3 月

21 日到立法會席前，就運輸及房屋局關於 2017 年 2 月列車縱火事件

進行的商討，接受立法會議員的質詢及出示所有相關的文據、簿冊、

紀錄或文件，包括香港鐵路有限公司於 2017 年 4 月 25 日向政府提

交的《列車縱火事件高級別檢討委員會報告》，並就此作證及提供

證據。  
 
 
 
 
 

Motion under Articles 73(5) and 73(10) of the Basic Law of  
the Hong Kong Special Administrative Region of  

the People’s Republic of China  
to be moved by Hon KWONG Chun-yu  

at the Council meeting of 6 December 2017 

 
 

Wording of the Motion 
 
 

That, pursuant to Articles 73(5) and 73(10) of the Basic Law of the Hong Kong 
Special Administrative Region of the People’s Republic of China, this Council 
summons the Secretary for Transport and Housing to attend before the Council 
on 21 March 2018 to answer questions from Members of the Council, to produce 
all relevant papers, books, records or documents, including the Executive Review 
Panel Report on Arson Incident submitted by the MTR Corporation Limited to 
the Government on 25 April 2017, and to testify or give evidence in relation to 
the deliberations of the Transport and Housing Bureau concerning the MTR 
Arson Incident which occurred on 10 February 2017. 
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